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PROTOKÓŁ NR V/2018 
z Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 25 stycznia 2019 roku 
w Gminnym Ośrodku Kultury 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1420  
 
Udział wzięli: 
 

• 15 radnych   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

• 15 sołtysów  
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Zaproszeni goście 
Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Obecni: 
 
Przemysław Kurdzieko  Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Izabela Lewandowska Skarbnik Gminy Lipka 
Agnieszka Barabasz  Prasa lokalna „Aktualności Złotowskie”  
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia piątej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr 
Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią Sekretarz, 
Panią Skarbnik, wszystkich radnych,  zaproszonych gości oraz  pracowników Urzędu 
Gminy Lipka.  
Następnie Wójt Przemysław Kurdzieko wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Lipka 
Piotrem Wandas podziękowali Państwu Elwirze i Ryszardowi Czuprys, składając słowa 
uznania i podziękowania za sprawowanie długoletniej opieki zdrowotnej nad 
mieszkańcami Gminy Lipka. Życzyli wszelkiej pomyślności, zdrowia, radości i pogody 
ducha, a także realizacji swoich pasji i zainteresowań w dalszym codziennym życiu. 
Państwo Czuprys otrzymali pamiątkowy grawerton oraz kwiaty.  
 Kolejno Pan Ryszard Czuprys podziękował za zaproszenie. Wspomniał, że                    
w miejscowości Łąkie był lekarzem od 1989 roku i przez ostatnie 15 lat w Lipce. Dodał, 
że choroba uniemożliwia mu dalszą pracę. Jeszcze raz podziękował za współpracę i życzył 
wszystkim dużo zdrowia.  
 Przewodniczący Rady Gminy wspomniał, że mamy nowy podmiot prowadzący 
działalność leczniczą w Lipce tj. Centrum Medyczne Familia Sp. z o.o.  

Następnie Prezes w/w spółki wspomniała, że śmierć doktora Mendyka z Zakrzewa 
spowodowała, że firma znalazła się na tym terenie. Pani Prezes dodała, że dzięki Państwu 
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Czuprys zaczęli praktykę w tutejszym Ośrodku Zdrowia. Pani Prezes poinformowała 
wszystkich, że lekarz przyjmuje codziennie, w tych samych godzinach jak pracował Pan 
Czuprys, pielęgniarki będą w godzinach 8-18. Pani Osowska wspomniała, że firma posiada 
pracownię usg, która na razie jest w Zakrzewie, ale nie wykluczone jest, że będzie również 
w Lipce, jeśli uda się ściągnąć lekarza przeprowadzającego takie badania.  

Wójt podziękował Pani Prezes i jej wspólnikowi za rozpoczęcie współpracy                     
i inwestowanie środków finansowych w budynek Ośrodka Zdrowia.  Pani Prezes 
wspomniała, że zrobili trochę zmian na korzyść dla pacjentów, dodała, że obecnie trudno 
jest znaleźć jednego lekarza. Poinformowała również, że każdy lekarz ma dostęp 
informatyczny do karty pacjenta. Na koniec Pani Prezes życzyła wszystkim zdrowia i jak 
najmniej wizyt w przychodni.  

Przewodniczący podziękował gościom za przybycie na Sesję Rady Gminy Lipka.  
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu                  
z dnia 10 stycznia 2019 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są 
propozycje jego zmiany? Wójt zawnioskował, aby zmienić kolejność omawianych uchwał, 
tj. zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2019 rok – aby była omawiana jako 
pierwsza uchwała, a następnie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na 
lata 2019-2027.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia wprowadzonych zmian w porządku obrad. 
 
 „za”             15 głosów  
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia zmienionego porządku obrad. 
 
 „za”             15 głosów  
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Załącznik nr 5 – głosowanie imienne.  
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z IV Sesji 
Rady Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Do dnia 
sesji nie wpłynęły uwagi do protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad 
jego przyjęciem. 
„za”   15 głosów   
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr IV/18.  
Radny Ryszard Pacholik zawnioskował, aby protokoły z obrad Sesji wysyłane były 
radnym drogą elektroniczną. 
Przewodniczący Wandas poinformował radnego, że protokoły są umieszczane na BIP, ale 
oczywiście przychyla się do wniosku i protokoły będą wysyłane radnym mailowo.  
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                 
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Wójt Gminy Lipka poinformował radnych, że 7 stycznia 2019 roku została 
powołana na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Edyta Olczak. 
Następnie włodarz Gminy zaprosił wszystkich chętnych w dniu 2 lutego 2019 roku na 
przegląd kolęd o godz. 1530 do Kościoła w Wielkim Buczku.  

Następnie Wójt poinformował radnych, że odbywają się szkolenia informatyczne 
w Szkole Podstawowej w Lipce, które wszystkim bardzo poleca, z racji tego, że sam 
uczestniczył w takim szkoleniu i uważa, że są bardzo ciekawe.  

Na koniec swojej wypowiedzi Wójt poinformował radnych, że składamy wnioski 
do Wielkopolskiej Odnowy Wsi na budowę placu zabaw w Debrznie Wsi, Batorowie oraz 
na modernizację Sali wiejskiej w Kiełpinie. Złożyliśmy również wnioski  do Ministerstwa 
Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej na utworzenie  Żłobka oraz na Klub Seniora.  

Następnie przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik 
poinformował wszystkich, że Komisja odbyła się w dniu 23 stycznia 2019 roku, podczas 
której omawiana była działalność Gminnego Ośrodka Kultury w Lipce oraz w Wielkim 
Buczku, kalendarz imprez, planowane inwestycje i remonty w placówkach oświatowych, 
profilaktyka zdrowotna w szkołach i przedszkolu oraz dowożenie uczniów.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w ostatnim czasie nie 
odbyła się Komisja Rewizyjna.  

Przewodnicząca Komisji Socjalnej i Porządku Publicznego poinformowała 
radnych, że Komisja obradowała w dniu 21 stycznia 2019 roku. Przedmiotem obrad było: 
Ocena realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii, analiza działalności Zespołu Interdyscyplinarnego.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Pan Krzysztof Olczak 
wspomniał, że Komisja spotkała się w dniu 24 stycznia 2019 roku. Podczas Komisji 
omawiana była działalności ZGK Lipka Sp. z.o.o. Zaproszonym gościem był Prezes ZGK 
Lipka Sp. z o.o. Pan Mirosław Pachuc.  
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6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

• Radny Pan Paweł Tuschik podziękował Dyrektorowi PZD w Złotowie za bieżące 
naprawy dróg w Małym Buczku koło byłej cegielni.  

• Radna Krystyna Kozdra zapytała się dyrektora Jaskólskiego czy jest szansa na to, 
aby nasza Gmina została odkrzaczona w najbliższym czasie?  

• Radna Anita Kaszubowska zapytała również Dyrektora Jaskólskiego o to, czy 
wzdłuż drogi Lipka-Sępólno będzie wykonywane odkrzaczanie? 

• Radny Chabros poinformował Dyrektora PZD w Złotowie o dziurach                                  
w nawierzchni drogi Głomsk-Potulice.  

• Radny Łukasz Kwaśniak zapytał się czy będą usunięte drzewa przy posesji                   
w Batorówku nr 22, które zagrażają bezpieczeństwu.  

• Radna Polak przypomniała Dyrektorowi Jaskólskiemu o wycince suchych gałęzi 
drzew wzdłuż drogi do Osiedla Winiarni oraz o zrobieniu pobocza drogi do Łąk.  

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka zapytał się z kolei Dyrektora o to, czy są 
organizowane akcje sprzątania śmieci wzdłuż dróg gminnych i powiatowych?  

• Przewodniczący Wandas wspomniał, że w ostatnim czasie otrzymał kilka zapytań 
związanych z wycinką drzew, dodał, że sprawdził procedurę i wszystko zostało 
wykonane zgodnie z prawem.  
 
Odpowiedzi Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg Mirosława Jaskólskiego na 
zadane pytania.  
 

• Dyrektor poinformował radnych, że drogi mamy takie jakie są i trzy brygady 
jeżdżą i łatają te dziury, dodał jeszcze, że nie planują większych inwestycji na 
drodze powiatowej z Małego Buczka do Wielkiego Buczka.  

• Dodał, że odkrzaczanie jest prowadzone na bieżąco, pewien okres czasu 
wykorzystali na wycinkę drzew, ale wkrótce będzie dalej przeprowadzone wzdłuż 
dróg odkrzaczanie.  

• Jeśli chodzi natomiast o suche drzewa w Batorówku, to należy złożyć wniosek na 
wycinkę tych drzew i na pewno zostaną usunięte. Natomiast na kasztanowca jest 
już wydana decyzja i na dniach powinien zostać wycięty.  

• Dyrektor wspomniał, że śmieci na poboczach dróg są ich bolączką, ponieważ 
bardzo często turyści wyrzucają śmieci wzdłuż dróg.   

• Na koniec swojej wypowiedzi Pan Jaskólski wspomniał, że w tym roku nie ma 
zaplanowanych zbyt dużo inwestycji. W czerwcu będą robione pobocza. Dodał, że 
chcą zakupić jeszcze jedną koparkę, co na pewno usprawni i przyspieszy prace 
remontowe dróg.  

 
Odpowiedzi Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko na zadane pytania.  
 

• Wójt poinformował wszystkich, że na najbliższym spotkaniu z sołtysami poruszy 

tematykę związaną z zaśmiecaniem poboczy dróg.  

 
7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  
 

• Sołtys Nowego Buczka Pan Marian Grochowski wspomniał, że brakuje                             
w Stołuńsku tablic informacyjnych mówiących o tym, że tą drogą dojedzie się do 
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Nowego Buczka oraz Wielkiego Buczka. Wspomniał o tym, że często karetki 
pogotowia nie wiedzą o tym.  

• Z kolei Sołtys miejscowości Łąkie Pani Bernadeta Lach powiedziała, że powinien 
zostać postawiony znak drogowy mówiący o niebezpiecznych poboczach dróg.  

• Sołtys Bogdan Rydzyński zapytał z kolei dyrektora Jaskólskiego, czy zostanie 
zrobione pobocze w kierunku Potulic?  

• Sołtys Wielkiego Buczka zapytał, czy na drodze w kierunku Kujania zostaną 
zrobione w drodze wyboje? Zaprosił również wszystkich chętnych do kościoła         
w Wielkim Buczku na Przegląd Kolend.  

• Rady Łukasz Kwaśniak wspomniał, że brakuje znaku drogowego teren 
zabudowany od strony Batorówka  do Batorowa,  znaku ustąp pierwszeństwa koło 
kościoła w Batorowie,  oraz znaku informującego o straży pożarnej koło remizy 
strażackiej.   

 
Odpowiedzi Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg Mirosława Jaskólskiego na 
zadane pytania.  
 

• Dyrektor poinformował zgromadzonych na sesji, że pobocze drogi Czyżkowo-
Lipka jest w złym stanie i trzeba się tym porządnie zająć. Droga jest wąska i często 
uczęszczana przez samochody o dużej ładowności.  

• Jeśli chodzi natomiast o pobocze drogi do Potulic, to należałoby podjąć jakąś 
decyzję i pomału robić te pobocze. Jeżeli tak się stanie, że nie będzie zgody na 
wycinkę drzew, to i tak zostanie zrobione t pobocze w najbliższy czasie.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka ogłosił przerwę od godziny 1345-1405. 
 
8.  Podjęcie uchwal w sprawie: 
 
a) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Lipka na rok 2019. 
 
Pani Sekretarz Anna Orzechowska wspomniała, że co roku Rada Gminy podejmuje 
niniejszą uchwałę. Uchwała była szczegółowo omawiana na wszystkich stałych 
komisjach. Pani Sekretarz dodała, że ustala się wydatki finansowe na realizację programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 
narkomanii w gminie Lipka na 2019 rok w wysokości 85.000 zł. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”                                          15 głosów   
„przeciw”                               0 głosów  
„wstrzymało się”                 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
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Uchwała nr V/25/19 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Lipka na 
rok 2019 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 
 
 

 
b)  przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 
 
Pani Sekretarz Anna Orzechowska wspomniała, że uchwała była szczegółowo omawiana 
na wszystkich stałych komisjach. Pani Sekretarz dodała, że sprawozdanie z realizacji 
Programu podmioty składają do dnia 31 stycznia każdego roku do przewodniczącego 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipce. Natomiast Przewodniczący Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Lipce do dnia 31 marca każdego roku składa Radzie Gminy 
sprawozdanie z realizacji Programu. 
Źródłem finansowania wymienionych zadań są środki własne Gminy przewidziane              
w planie finansowym, dotacji, przy czym środki na obsługę organizacyjno – techniczną 
zespołu interdyscyplinarnego przewidziane są w planie finansowym Gminnego Ośrodka 
Pomocy społecznej w Lipce. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”                                          15 głosów   
„przeciw”                               0 głosów  
„wstrzymało się”                 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała nr V/26/19 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 
stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 
 
 

c) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia       w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 
zwierzęcych i ich części na terenie gminy Lipka. 
 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach jesteśmy zobowiązani podjąć niniejszą uchwałę. Dodała, 
że uchwała określa   wymagania,    jakie     powinien    spełniać przedsiębiorca  ubiegający  
się  o  uzyskanie  zezwolenia w zakresie ochrony przed  bezdomnymi  zwierzętami,  
prowadzenia  schronisk  dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 
zwierzęcych i ich części na terenie gminy Lipka.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
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Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   15 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 

 
Uchwała nr V/27/19 w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk 
i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie gminy Lipka stanowi załącznik 
nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
d) Uchwała w sprawie przyjęcia  „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Lipka 
na lata 2018- 2021 z perspektywą na lata 2022 – 2025”. 
 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że Program Ochrony Środowiska 
dla gminy Lipka na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025 jest podstawowym 
narzędziem prowadzenia polityki ochrony środowiska na terenie gminy. Według założeń 
sporządzenie programu doprowadzi do poprawy stanu środowiska naturalnego, 
efektywnego zarządzania środowiskiem, zapewni skuteczne mechanizmy chroniące 
środowisko przed degradacją, a także stworzy warunki dla wdrożenia wymagań 
obowiązującego w tym zakresie prawa. Opracowanie określa politykę środowiskową,                    
a także wyznacza cele i zadania środowiskowe, które odnoszą się do aspektów 
środowiskowych usystematyzowanych według priorytetów. Podczas tworzenia 
dokumentu, przyjęto założenie, iż powinien on spełniać rolę narzędzia pracy przyszłych 
użytkowników, ułatwiającego i przyśpieszającego rozwiązywanie poszczególnych 
zagadnień. Dodała, że niniejsze opracowanie zawiera miedzy innymi rozpoznanie 
aktualnego stanu środowiska w gminie, przedstawia propozycje oraz opis zadań, które 
niezbędne są do kompleksowego rozwiązania problemów związanych z ochroną 
środowiska. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Radny Ryszard Pacholik zapytał się czy zostały naniesione poprawki, o których 
wspominał na Komisji? Pani Sekretarz poinformowała radnego, że poprawki zostały 
naniesione.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   15 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała nr V/28/19 w sprawie przyjęcia  „Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Lipka na lata 2018- 2021 z perspektywą na lata 2022 – 2025”stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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e) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2019 rok. 
 
Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały.  

1) Dochody                             + 1.235.000,00 zł (po zmianie 28.100.802,00 zł)  
a. dochody bieżące                                    0,00 zł (po zmianie   25.805.802,00 zł)  
b. dochody majątkowe              +1.235.000,00 zł (po zmianie     2.295.000,00 zł) 

 
Wyszczególnienie Kwota 
Wprowadzenie planu dotacji w ramach programów finansowanych środkami  
europejskimi w związku z przesunięciem zwrotu  dofinansowania na miesiąc 
styczeń „Przebudowa drogi gminnej łączącej drogę  Osowo z drogą wojewódzka nr 
188”(rozdz 60016) 

 
 + 
1.235.000,00 

2) Wydatków                                  + 86.500,00 zł  (po zmianie 23.575.383,00 zł) 
a. wydatki bieżące                                    0,00 zł (po zmianie   22.239.404,57 zł)  
b. wydatki majątkowe                   +86.500,00 zł (po zmianie     1.335.978,43 zł) 

Wyszczególnienie Kwota 
W ramach wydatków dokonano: 

1) utworzenie planu na zadanie  „Modernizacja Urzędu Gminy Lipka” ( rozdz. 
75023) 

2) utworzenie planu  na zadanie „Zagospodarowanie placu rekreacyjnego w 
Batorowie” (rozdz.92109) 

3) zmniejszenie planu na zadanie „Uporządkowanie placu rekreacyjnego” 
(rozdz. 92109) 

4) utworzenie planu  na zadanie „Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w 
miejscowości Debrzno-Wieś” (rozdz.92109) 

5) zwiększenie planu na  zadanie „Modernizacja Sali wiejskiej w Kiełpinie 
(rozdz. 92109) 

6) zmniejszenie planu na zadanie „Budowa placu zabaw w m. Debrzno 
Wieś”(rozdz. 92109) 

 

 
 + 
65.000,00 
 
+ 16.500,00 
-4.000,00 
 
+ 12.500,00 
+ 2.500,00 
-10.000,00 

 
3) Nadwyżka: + 1.152.500,00 
4) Przychody i Rozchody + 1.152.500,00    

 
Sporządziła: Izabela Lewandowska 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   15 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała nr V/29/19 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2019 
rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2019-2027.  
 
Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że został zamieniony załącznik 
numer jeden, oraz, że projekt uchwały został szczegółowo omawiany na komisjach 
stałych Rady Gminy Lipka.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   15 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała nr V/30/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lipka na lata 2019-2027 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
9. Zakończenie sesji.        
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas również podziękował za udział w V Sesji 
Rady Gminy Lipka, po czym zamknął posiedzenie. Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas  
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
 

  
          

 


